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Zadeva: Svetniško vprašanje – Obiskovanje pouka osnovnošolcev v prostorih 

Tehnološkega parka 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

 

V ustnem vprašanju na 6. seji Mestnega sveta MOL je bila izpostavljena problematika šolanja 

prvošolcev v prostorih Tehnološkega parka. Odgovor, ki ga je podal gospod Koritnik, je bil 

pomanjkljiv in se je izogibal samemu vprašanju. Razen sestanka s starši, ki naj bi bil, se iz 

odgovora ni izvedelo drugega kot zgodovinski opis preteklih dogodkov.  

Zato ponovno postavljam, tokrat pisno, vprašanje: 

 Kako je MOL sodelovala pri reševanju izpostavljene problematike pri izobraževanju 

učencev v Tehnološkem parku?  

 V katerih medijih je bil izpostavljena problematika in sestanek s starši?  

 Ali se pripravljajo strategije za reševanje potencialne problematike za šole na območjih 

večjega števila gradenj novih stanovanj in kjer šole večjega števila učencev ne bodo 

zmogle sprejeti?  

 Ali bo postalo izvajanje pouka za osnovnošolce v obstranskih, poslovnih in drugih 

prostorih stalnica? Bodo tudi šole prisiljene zmanjšati prostore, namenjene učencem, po 

vzgledu ljubljanskih vrtcev? 

 Ali so bili v letu 2019, ob obnovah šol, prvošolci deležni izobraževanj izven običajnih 

prostorov izobraževanja (t.j. šole)? Če to drži, koliko je bilo takšnih primerov? 

Za pisni odgovor se vam že vnaprej zahvaljujem. 

 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


